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        Wiceprzewodniczący Miejskiej Komisji Wyborczej  Radny Miasta Szczecin 

Przemysław Słowik, wraz z pracownikiem Wydziału Gospodarki Komunalnej 

Panią Katarzyną Wełyczko o godzinie 17:00 otworzyli pierwsze posiedzenie 

Rady Osiedla Majowe. 

Obecni na zebraniu kandydaci przedstawili się w kilku słowach, po czym złożyli 

ślubowanie (lista obecności w załączeniu). 

Ukonstytuowana Rada wybrała Przewodniczącego Samorządowej Rady Osiedla 

Majowe, został nim Artur Brończyk otrzymując 12 głosów „ZA”                                        

i 1 „WSTRZYMUJĄCY SIĘ” 

Przewodniczący RO Majowe Artur Brończyk rozszerzył porządek obrad o: 

1. Przyjęcie porządku obrad. 
 

2. Przeprowadzenie wyborów do Zarządu RO Majowe. 
 

3. Przedstawienie sprawozdania finansowego za okres od 01.01.2019 r.                                
do 07.05.2019 r. oraz planu finansowego na 2019r. 

 
4. Podjęcie uchwały Nr. 1/19  w sprawie organizacji pracy Rady Osiedla w 

kadencji 2019-2024. 
 

5. Podjęcie uchwały Nr. 2/19  w sprawie organizacji Festynu Osiedlowego z 
okazji Międzynarodowego Dnia Dziecka i Europejskiego Dnia Sąsiada. 
 

6. Podjęcie uchwały Nr. 3/19  w sprawie przeznaczenia środków pochodzących z 
Komisji Inicjatyw Społecznych. 
 

7. Podjęcie uchwały Nr. 4/19  w sprawie organizacji wycieczki dla mieszkańców 
do Ogrodu Dendrologicznego w Glinnej. 
 

8. Podjęcie uchwały Nr. 5/19  w sprawie wydania opinii dot. działki nr 33/2                      
obręb 4082 
 

9. Podjęcie uchwały Nr. 6/19  w sprawie zmiany przeznaczenia środków w 
dyspozycji Zakładu Usług Komunalnych na Współfinansowanie Inwestycji Rad 
Osiedli. 

 
10. Dyskusja i wolne wnioski. 

 
11. Zamknięcie obrad. 
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Ad.1.                                                                                                                                                      

Przyjęto porządek obrad. 

Głosowało osób: 13:  ZA – 13,  PRZECIW - 0  WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 

Ad.2.                                                                                                                                                  

Jednogłośnie wybrano Zarząd Rady Osiedla:                                               

Wiceprzewodnicząca – Wanda Skiba                                                                           

Skarbnik – Marcin Biskupski                                                                                              

Sekretarz – Malwina Brończyk                                                                                               

Członek Zarządu – Artur Witkowski 

Ad.3.                                                                                                                                        

Skarbnik Rady Osiedla przedstawił sprawozdanie finansowe za okres od 

01.01.2019r. do 07.05.2019r. 

Z uwagi na kończącą się kadencje, poprzedni Zarząd realizował finanse w 

rozsądny i gospodarczy sposób. Z otrzymanej do dyspozycji Rady Osiedla kwoty 

21 921,00 zł zostało wydane 3 113,09 zł. 

Ad.4.                                                                                                                                        

Podjęto uchwałę  Nr. 1/19 w sprawie organizacji pracy Rady Osiedla w kadencji 

2019-2024. 

Głosowało osób: 13:  ZA – 13  PRZECIW - 0  WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 

Uchwała regulująca pracę Rady w Kadencji 2019-2024. 

Ad.5.                                                                                                                                        

Podjęto uchwałę  Nr. 2/19 w sprawie organizacji Festynu Osiedlowego z okazji 

Międzynarodowego Dnia Dziecka i Europejskiego Dnia Sąsiada. 

Głosowało osób: 13:  ZA – 13 PRZECIW - 0 WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 

Wypełniając obowiązki statutowe, Rada Osiedla co roku organizuje różne 

wydarzenia  dla mieszkańców. Festyn Osiedlowy jest cyklicznym wydarzeniem. 
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Ad.6.                                                                                                                                        

Podjęto uchwałę  Nr. 3/19 w sprawie przeznaczenia środków pochodzących z 

Komisji Inicjatyw Społecznych. 

Głosowało osób: 13:  ZA – 13 PRZECIW - 0 WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 

Środki pochodzące z KIS zostały przeznaczone na Festyn Osiedlowy, ponieważ 

jest to wydarzenie, które potrzebuje zaangażowania dużych środków 

finansowych. 

Ad.7.                                                                                                                                        

Podjęto uchwałę  Nr. 4/19 w sprawie organizacji wycieczki dla mieszkańców do 

Ogrodu Dendrologicznego w Glinnej.  

Głosowało osób: 13:  ZA – 13 PRZECIW - 0 WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 

Co roku Rada Osiedla organizuje wycieczki dla mieszkańców, kontynuując tą 

działalność proponujemy zwiedzić już trzeci Ogród Dendrologiczny.  

Ad.8.                                                                                                                                        

Podjęto uchwałę  Nr. 5/19 w sprawie wydania opinii dot. działki nr 33/2                      

obręb 4082  

Głosowało osób: 13:  ZA – 13 PRZECIW - 0 WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 

Została wydana pozytywna opinia. Popieramy działania Urzędu Miasta, które 

umożliwiają uporządkowanie terenów gminnych i wpływają na poprawę 

warunków zagospodarowania dla mieszkańców osiedla.  

Ad.9.                                                                                                                                        

Podjęto uchwałę  Nr. 6/19 w sprawie zmiany przeznaczenia środków w 

dyspozycji Zakładu Usług Komunalnych na Współfinansowanie Inwestycji Rad 

Osiedli.  

Głosowało osób: 13:  ZA – 13 PRZECIW - 0 WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 

Uchwała regulująca środki znajdujące się w ZUK, w celu umożliwienia dalszych 

działań dotyczących inwestycji na osiedlu. 
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Ad.10.                                                                                                                                         

Dyskusja i wolne wnioski: 

W ramach dyskusji Członkowie Zarządu odpowiadali na pytania radnych 

osiedla.  

- Przewodniczący poinformował o inwestycjach, które są w toku realizacji tj. 

Zabudowa toalet w Parku Majowe, regulacja skarpy przy placu zabaw przy 

urządzeniu integracyjnym, oraz projektach omawianych podczas Uchwały Rady 

nr. 6/19. 

- Przewodniczący poprosił Radnych o: 

1. przedstawienie na następnym spotkaniu lub e-mailem, propozycji inwestycji, 

które trzeba zrealizować na osiedlu w ramach Budżetu 1 mln zł na kadencje. 

2. dostarczenie zdjęcia do legitymacji. 

3. włączenie się do organizacji festynu, ustalenia poczta e-mail 

Ad.11.                                                                                                                                         

Zamknięcie obrad.                                                                                                                                             

Obrady zakończyły się o godz.18:30 
 
 

 

  Sporządził/a:                                                                      Przewodniczący :                                   


